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Strojnícka fakulta STU, Nám. slobody 17, 812 31  Bratislava 

 

Zápisnica č. 13 / (2018 – 2022) 

zo zasadania AS SjF STU zo dňa 15. 06. 2021 o 13:00 h 
 
 

Prítomní :  

1. Belavý Cyril, prof.,  Ing., CSc. 12. Matúš Miloš, doc., Ing., PhD. 

2. Benco Peter,  Ing., CSc. 13. Onderová Iveta, Ing., PhD. 

3. Brusilová Alena, Ing., PhD. 14. Petrák Peter, Ing., PhD. 

4. Fekete Roman, prof.,  Ing., PhD. 15. Ridzoň František, doc., Ing., CSc.     

5. Gulan Ladislav, prof., Ing., PhD.               16. Sejč Pavol, prof., Ing., CSc. 

6. Gulan Martin, doc., Ing., PhD.           17. Uváček Marian, Mgr., PhD. 

7. Gužela Štefan, doc., Ing., PhD. 18. Záhonová Viera, RNDr., CSc. 

8. Havelka Ferdinand, Ing., PhD.   19. Čierny Matúš, Ing.                               

9. Chmelko Vladimír, doc., Ing., PhD. 20. Samuel Jankove, Bc. 

10. Knížat Branislav, doc., Ing., PhD. 21. Majstrík Andrej, Ing. 

11. Lokajová Jana, Mgr.   

 
Neprítomní:   
                      Bezák Jozef – ospr.            

                      Habara Marek, Ing. – ospr.  (pozastavené členstvo)          

                      Krajčíková Zuzana – ospr.  

                      Noga Marek, Ing. – ospr.  (pozastavené členstvo)          

                      Novotná Ema  – ospr. 

                      Poničanová Andrea – ospr. 

              

Prizvaní:  Šooš Ľubomír, Dr. h.c. prof. Ing., PhD. – dekan 

                Kuzmová Gabriela, Ing. – tajomníčka fakulty 
 

 

 
Program: 1. Otvorenie, schválenie programu a overovateľov zápisnice a sčítacej komisie 

 2. Informácie z Kolégia rektora a aktuálne otázky SjF 

 3.  Informácia zo zasadnutia AS STU 

 4. Návrh rozpočtu SjF STU v Bratislave na rok 2021 

 5.  Návrh na vymenovanie člena VR SjF 

 6. Doplňujúca voľba zástupcu zamestnaneckej časti AS SjF do LK AS SjF STU 

 7. Návrh zástupcu AS SjF do Sociálnej komisie SjF 

 8. Rôzne 

 
K bodu 1:  

Zasadnutie AS SjF STU zvolal a otvoril predseda AS SjF STU, doc. Ing. František Ridzoň, CSc. Privítal 

prítomných senátorov a prizvaných hostí: dekana Dr. h.c. prof. Ing. Ľubomíra Šooša, PhD. a tajomníčku 

fakulty Ing. Gabrielu Kuzmovú. Odovzdal osvedčenia o členstve v AS SjF Ing. Brusilovej a doc. Matúšovi.   

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: 

– Benco Peter,  Ing., CSc. 

– Čierny Matúš, Ing.                               

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 21 



 2 

 Hlasovalo za : 21 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Overovatelia zápisnice boli schválení jednomyseľne.  

 

Predseda AS doc. Ridzoň vyzval prítomných senátorov na predloženie návrhov na doplnenie programu. 

Keďže návrhy na doplnenie programu neboli predložené, pristúpilo sa k hlasovaniu o programe. 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 21 

 Hlasovalo za : 21 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Program zasadnutia AS SjF STU bol schválený jednomyseľne. 
 

Predseda AS doc. Ridzoň predniesol návrh členov sčítacej komisie nasledovne: prof. Belavý, Ing. Benco, 

Ing. Majstrík. Dotknutí senátori súhlasili s členstvom v sčítacej komisii. Doplňujúce návrhy neboli, 

pristúpilo sa k hlasovaniu.  
 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 21 

 Hlasovalo za : 21 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Členovia sčítacej komisie boli schválení jednomyseľne. 

Členovia sčítacej komisie si po krátkej porade zvolili za predsedu sčítacej komisie prof. Belavého.  
 
K bodu 2:  

Dekan fakulty prof. Ing. Ľubomír Šooš, PhD. informoval prítomných senátorov o bodoch rokovania 

z Kolégia rektora a o aktuálnych otázkach SjF, pričom rokovanie z Kolégia rektora zhrnul v krátkosti do 

niekoľkých bodov. Jedným z nich bola informácia o schválení rozpisu dotácie, pričom SjF klesol objem 

výšky finančnej dotácie o približne 300 tisíc eur. Nepodarilo sa presadiť pozmeňujúci návrh prerozdelenia 

dotácie. Ďalej dekan informoval o prebiehajúcej príprave na akreditáciu, informoval o neodovzdaní 

akreditačných spisov niektorých fakúlt, čo ohrozuje celú akreditáciu univerzity. V závere dekan fakulty 

informoval o prebiehajúcich prácach na rekonštrukcií budovy Pavilónu laboratórií.  

 
K bodu 3:  

Predseda AS SjF STU informoval prítomných senátorov o bodoch rokovania AS STU, pričom zdôraznil, že 

veľká pozornosť počas rokovaní AS STU v Bratislave bola venovaná problematike rozdelenia dotácie. 

Ďalej informoval o odvolaní pani prorektorky. AS STU prerokoval Výročnú správu o činnosti STU 

v Bratislave za rok 2020 a Výročnú správu o hospodárení STU za rok 2020, ďalej prerokoval návrh dodatku 

č. 4 k vnútornému predpisu číslo 8/2013 Štipendijný poriadok STU – súvis s právnou úpravou zákona 

o vysokých školách s účinnosťou od 1.4.2021 – úprava poskytovania tehotenského štipendia z prostriedkov 

štátneho rozpočtu.  

 

Diskusia: 

V rámci diskusie pán prof. Gulan doplnil pána doc. Ridzoňa o informáciu, že pre potreby akreditácie STU 

boli vyčlenené finančné prostriedky (98 tisíc eur).   

 
K bodu 4:  

Predseda AS SjF STU odovzdal slovo predkladateľovi, pánovi dekanovi, ktorý informoval senátorov, že SjF 
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vstupuje do ťažkého obdobia. SjF bola hodnotená ako tretia najhoršia fakulta pomedzi všetkých fakúlt STU. 

Z uvedeného dôvodu bola znížená dotácia pre SjF. Celková dotácia na STU bola vyššia oproti 

predchádzajúcemu roku. Pán dekan upozornil na stúpajúci rozpočet rektorátu. Ďalej vyzval pani tajomníčku 

o prednesenie podrobného návrhu rozpočtu. Pani tajomníčka sa venovala podrobne všetkým rozpočtovým 

položkám, ktoré boli zaslané senátorom vopred. Po prednesení návrhu rozpočtu vyzval predseda AS SjF 

predsedu Ekonomickej komisie AS SjF STU pána doc. Chmelka o prednesenie stanoviska EK. Pán doc. 

Chmelko predniesol návrh uznesenia:  

„AS SjF schvaľuje Návrh rozpočtu Strojníckej fakulty STU na rok 2021 s pripomienkami:  

- vyčleniť sumu na zabezpečenie prevádzkových nákladov ústavov vo výške 1000 EURO,  

- predložiť podrobnejšiu analýzu položky 658 Výnosy z nájmu majetku,  

- vypracovať ucelenú stratégiu optimalizácie nákladov fakulty,  

- vypracovať stratégiu intenzifikácie činnosti na fakulte s cieľom zvýšiť výkonnostné parametre 

rozpisu dotácie.” 

Následne predseda AS SjF STU v Bratislave otvoril diskusiu.   

Diskusia: 
V rámci diskusie vystúpili prof. Sejč, doc. Chmelko, prof. Belavý a pán dekan, pričom záverom diskusie 

bola jednoznačná potreba optimalizácie finančných prostriedkov, potreba optimalizačných kritérií a potreba 

ďalšej diskusie o danom probléme.  

 

Návrh uznesenia AS SjF STU č. 1.13/2021:  

„Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave schvaľuje Návrh rozpočtu Strojníckej 

fakulty STU na rok 2021 s pripomienkami:  

- vyčleniť sumu na zabezpečenie prevádzkových nákladov ústavov vo výške 1000 EURO,  

- predložiť podrobnejšiu analýzu položky 658 Výnosy z nájmu majetku,  

- vypracovať ucelenú stratégiu optimalizácie nákladov fakulty,  

- vypracovať stratégiu intenzifikácie činnosti na fakulte s cieľom zvýšiť výkonnostné 

parametre rozpisu dotácie.” 

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 21  

 Hlasovalo za : 21 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 1.13/2021 bolo schválené jednomyseľne.. 

 
K bodu 5:  

Predseda AS SjF STU odovzdal slovo predkladateľovi, pánovi dekanovi. Dekan fakulty predstavil Návrh na 

vymenovanie člena VR SjF Ing. Vladimíra Slezáka. Dekan uviedol, že pán Ing. Slezák je absolventom 

fakulty a s fakultou neustále spolupracuje je aktívny pri hľadaní riešení akýchkoľvek otázok ohľadne 

smerovania SjF. Je členom správnej rady STU v Bratislave.  

Predseda AS SjF STU v Bratislave doc. Ridzoň vyzval členov sčítacej komisie, aby zahájili svoju činnosť.  

Pán prof. Belavý poučil senátorov, ako má byť správne označený hlasovací lístok a v krátkosti ich 

oboznámil s priebehom hlasovania. Pred samotným hlasovaním bola predsedom sčítacej komisie 

skontrolovaná urna pre vhadzovanie hlasovacích lístkov.  

Po ukončení tajného hlasovania a spočítaní hlasov, vyzval predseda AS SjF STU v Bratislave predsedu 

sčítacej komisie, aby oboznámil členov AS SjF s výsledkom hlasovania.  

 

Výsledky tajného hlasovania: 
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Návrh na vymenovanie 

člena VR SjF 

Ing. Vladimír 

Slezák 

Počet členov AS 27 

Počet prítomných členov AS 21 

Počet hlasovacích lístkov 

vydaných 

21 

Počet odovzdaných 

hlasovacích lístkov volebnej 

komisií 

21 

Počet platných hlasovacích 

lístkov 

21 

Počet neplatných 

hlasovacích lístkov 

0 

Počet získaných hlasov 21 

Záver: Návrh na vymenovanie Ing. Vladimíra Slezáka za člena VR SjF STU v Bratislave bol schválený 

jednomyseľne. 

 
K bodu 6:  

Predseda AS SjF STU navrhol kandidáta, pána Ing. Havelku pre doplňujúce voľby zástupcu zamestnaneckej 

časti AS SjF do LK AS SjF STU. Zároveň pán predseda vyzval senátorov na prednesenie ďalších návrhov. 

Pán doc. Matúš navrhol kandidátku pani Ing. Onderovú. Obaja kandidáti s návrhom súhlasili.  

 

Pán prof. Belavý poučil senátorov, ako má byť správne označený hlasovací lístok a v krátkosti ich 

oboznámil s priebehom volieb. Pred samotnou voľbou bola predsedom sčítacej komisie skontrolovaná urna 

pre vhadzovanie hlasovacích lístkov.  

Po ukončení tajného hlasovania a spočítaní hlasov, vyzval predseda AS SjF STU v Bratislave predsedu 

sčítacej komisie, aby oboznámil členov AS SjF s výsledkom hlasovania.  

 

Výsledky tajného hlasovania: 

 

Kandidát na člena LK AS 

SjF STU 

Ing. Havelka Ing. Onderová 

Počet členov 

zamestnaneckej časti AS 

18 18 

Počet prítomných členov 

zamestnaneckej časti AS 

18 18 

Počet hlasovacích lístkov 

vydaných 

18 18 

Počet odovzdaných 

hlasovacích lístkov sčítacej 

komisií 

18 18 

Počet platných hlasovacích 

lístkov 

17 17 

Počet neplatných 

hlasovacích lístkov 

1 1 

Počet získaných hlasov 9 8 

Záver: Žiaden z kandidátov nezískal nadpolovičnú väčšinu hlasov zamestnaneckej časti AS SjF. Voľba sa 

bude opakovať na najbližšom zasadnutí AS SjF. 

 
K bodu 7:  
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Predseda AS SjF STU navrhol za zástupcu AS SjF v Sociálnej komisií SjF Ing. Brusilovú. Menovaná 

s návrhom súhlasila.  Ďalší návrh predniesol doc. Chmelko na Mgr. Lokajovú. Menovaná s návrhom 

súhlasila.  

 

Predseda AS SjF STU predniesol návrh uznesenia k prvému návrhu. 

 

Návrh uznesenia AS SjF STU č. 2.13/2021:  

„Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave navrhuje Ing. Alenu Brusilovú, PhD.  

do Sociálnej komisie SjF STU v Bratislave” 

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 21  

 Hlasovalo za : 19 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   2 
 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 2.13/2021 bolo schválené väčšinou hlasov. 

 

Vzhľadom na skutočnosť, že uznesenie č. 2.13/2021 bolo schválené o ďalšom návrhu sa nehlasovalo. 
 
K bodu 8:  

V rámci bodu „Rôzne“ sa prof. Gulan informoval, či je plánované verejné predstavenie kandidátov na 

rektora STU v Bratislave. Doc. Ridzoň uviedol že verejné zasadnutie a predstavenie kandidátov na rektora 

sa bude konať dňa 21.6. 2021.  

 

Následne pán predseda poďakoval prítomným senátorom za účasť na rokovaní a ukončil zasadnutie.  

 

Zapísala: Ing. Iveta Onderová, PhD. 

 

....................................................... 

   

Overili  : Ing. Peter Benco, CSc. ....................................................... 

 
Ing. Matúš Čierny   ........................................................ 

 

 

V Bratislave, 30.6.2021 

                                                                                                   ................................................... 

                                                                                                    doc. Ing. František Ridzoň, CSc. 

                                                                                                            predseda AS SjF STU  


